
Brunssum, 14 juli 2024 
 
Betreft artikel 43 vraag 
Via de griffie 
 
Geacht college, 
 
De gemeenteraad heeft de afgelopen 10 jaren herhaald aangedrongen op meer aandacht voor 
handhaving en ook geld vrij gemaakt voor meer handhavers, dus in de praktijk  BOA ‘s. 
De inwoners ervaren echter een gebrek aan handhaving, een gebrek aan politie indien nodig en 
weten ook deels niet hoe de gemeente te bereiken is voor handhavingsvragen. 
 
Vandaar de volgende vragen: 
 

- Kunnen we een overzicht krijgen van de laatste 8 jaren inzake budget en aantal BOA’s 
- Dus hoeveel zijn er bijgekomen en inzetbaar 
- Met dat laatste bedoelen we inzetbaar en bevoegd om op te treden daar men over bepaalde 

papieren moet beschikken want als onze informatie juist is heeft de gemeente nu slechts 1 
bevoegde BOA of is dat onjuist en zo ja wat is dan de situatie 

- Waarom is er geen piketdienst dus een oproep mogelijkheden tot inzet op verzoek van 
burgers in nood na kantooruren 

- Is een gebiedsverbod of handhavingsactie op dit moment haalbaar gezien het aantal 
handhavers in gemeentelijke dienst? 

- Welk personeelsbeleid is er op de afdeling op sterkte te krijgen en houden zeker als we naar 
de beloning in andere gemeenten kijken? 

In afwachting van uw antwoorden 
 
Servie L’ Espoir 
Lijst Brunssum Lokaal 
 

 


